
Subject: Изменение и допълнение на Наредбата за прием на деца в общинските детски 
градини и в подготвителните групи в общинските училища на територията на Столична община, 
приета от Столичен общински съвет с Решение № 82 по Протокол № 48 от 22.02.2018 г., изм. и 
д 

 

                             На вниманието на доц. док Тодор 

                             Чубанов, заместник-кмет на              

                             Столична   Община 

 

 

   С оглед предоставената от Вас възможност за изпращане  на становище относно 

Изменението и допълнението на Наредбата за прием на деца в общинските детски 

градини и подготвителните групи в общинските училища на територията на СО, 

изразявам следното: 

   След появята на дъщеря ни се наложи да се преместим в по-голямо жилище, т.к. 

увеличаването на  броя на членовете в домакинството наложи и необходимостта от по-

голямо такова. В тази връзка след преместването се наложи да сменим и адреса си. 

Навярно много от родителите, след появата на детето са направили същото. След като 

се запознах с проекта, късаещ новите критерии за точкообразуването забелязах, че е 

направено предложение уседналостта в даден административен район да бъде 

променена от 2 на 3 години. Това автоматично означава, че голяма част от родителите, 

преместили се уж за благото на детето няма да могат да получат пълният брой точки за 

този критерии и съответно децата им няма да бъдат приети на ясла или детска градина. 

Не е възможно, когато детето тръгва от 2 годишна възраст на ясла, да има 3 год. 

уседналост. Ако целта на въвеждането на този критерии е да се толерират хората, които 

живеят в София години наред, родените тук и т.н, защо не се въведе допълнителна 

точка за родител, роден на твриторията на Столична община? Така смятам би било 

справедливо за всички, а уседналостта да остане 2 години, даваща възможност за 

повече родители, поставени с тази ситуация.  

    Блогодаря за вниманието. 

 


